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Ing. Tereščáková: 

S tou jednosmerkou na Ulici jarková súvisí aj ďalšia moja interpelácia obyvateľov Ulice 29. 

augusta. Od spustenia tejto jednosmernej premávky sa niekoľko násobne sa zintenzívnil 

dopravný prúd na tejto ulici. Zaťažil ulicu a zvyšle riziko konfliktných situácii, nakoľko na 

tejto ulici býva veľa rodín s malými deťmi. Preto sa chcem spýtať, či bol vykonaný dopravný 

prieskum po zmene dopravného značenia a či sa neuvažovalo zakruhovať tieto dve ulice.  

Ing. Sabaková: 

Boli sme sa tam pozrieť, bola som tam aj dokonca s pánom riaditeľom, zastupujúcim 

riaditeľom technických služieb. Áno, je tam tento problém, treba povedať, že po obidvoch 

stranách ulice stoja odparkované autá, ani jedno auto nestojí ani vo dvore, ani v nájazdových 

pruhoch, čiže aj to je trošku podľa mňa problém, že tá ulica je menej priechodná a na druhej 

strane dalo sa predpokladať naozaj, že ak zjednosmernime jednu ulicu, tak vlastne doprava 

bude odklonená a bude chodiť cez tú ďalšiu ulicu. Už na začiatku dopravný inšpektorát 

upozorňoval aj na tú skutočnosť, že ak sa tam zriadi tá jednosmerná premávka, bude to mať 

dopad na okolitú zástavbu. Nakoľko toto bolo prekonzultované s občanmi ďalšími z celej 

tejto lokality o tom nemám informácie, žeby to tak sa udialo, ale bola splnená požiadavka 

Ulice jarkovej.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


